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KARJALAINEN 13.10.1972

“Lappeenrannan jäähalli ei
hurmaa ketään
kauneudellaan, mutta kun
tällainen rakennus halutaan
rakentaa taloudellisesti, 
täytyy jostain aina tinkiä
“Lato” maksoi 1,5 miljoonaa
markkaa”



LÄHTÖTILANNE

§ Kisapuiston jäähalli on elinkaarensa päässä
§ Kisapuiston asiakas- ja joukkuetilat ovat heikoimmat 

kaikki Liiga-paikkakunnat huomioiden
§ Halli ei täytä nykyisellään Liigalisenssin ehtoja, eikä 

yhteistyökumppanien tai katsojien odotusarvoja
§ SaiPa järjestää vuodessa 30-40 tapahtumaa, joissa 

vierailee yli 100 000 maksavaa asiakasta.



LIIGASEUROJEN TALOUDELLISET 
REUNAEHDOT

§ Keskeisiä tulonlähteitä pääsylippumyynti, 
markkinointiyhteistyösopimukset, aitio- ja 
ravintolamyynti ja muu myynti

§ Muut tapahtumat (konsertit)
§ Jääkiekon ulkopuolinen liiketoiminta, esimerkiksi Sputnik 

Fysio



SAIPAN VAIKUTTAVUUS ETELÄ-KARJALASSA

§ 50 kokoaikaista työntekijää, 150 osa-aikaista
§ Liigan ja seurojen teettämien tutkimusten perusteella 

vuosittainen vaikutus toiminta-alueella on vähintään 5-6 
miljoonaa euroa

§ Suuri emotionaalinen merkitys yhteisölle
§ Vaikutus kaupungin tunnettuuteen ja vetovoimaan



KISAPUISTON REMONTTI
§ Kattoremontti ja peruskorjaus vaativat 

kaksi n. 6 kk:n jaksoa

§ Sarjaohjelmaa ei pysty muokkaamaan 
SaiPan erityistarpeiden vuoksi kahdesti 
peräkkäin

§ Peruskorjaus ei lisää SaiPan 
vuokranmaksukykyä, pitkällä aikavälillä 
suhteellinen kilpailukyky heikkenee

§ Nykyiset olosuhteet tekevät Liiga-
joukkueen toiminnan mahdottomaksi –
haluaako Lappeenranta olla jatkossakin 
Liigapaikkakunta?



UUSI JÄÄHALLI 
KISAPUISTOON

§ Olosuhteet paranisivat 
selkeästi ja mahdollistaa Liiga-
kiekon pelaamisen

§ Vaihtoehto ei avaa merkittäviä 
mahdollisuuksia toiminnan 
kasvattamiseen

§ Vaihtoehdossa SaiPalla ei ole 
mahdollisuuksia saada 
kumppania rahoitukseen ja 
vuokranmaksukyky ei kasva 
merkittävästi



MONITOIMIAREENA 
KESKUSTAAN
§ Keskusta-areena mahdollistaa 

toiminnan kehittämisen ja 
liigakiekkoilun jatkumisen kaupungissa

§ Areena mahdollistaa uudenlaisten 
tapahtumien ja liiketoiminnan 
toteuttamisen

§ Liiga-SaiPa Oy, sen osakkaat ja 
yhteistyökumppanit ovat valmiita 
sitoutumaan keskustahankkeeseen 
merkittävällä taloudellisella 
panostuksella Keskusta-areena 
mahdollistaa toiminnan kehittämisen 
ja liigakiekkoilun jatkumisen 
kaupungissa



KANNANOTTO

Liiga-SaiPa Oy:n näkökulman mukaan ainoa ratkaisu on 
keskustaan sijoitettava monitoimiareena, mikäli 
Liigakiekkoa halutaan pelata Lappeenrannassa 
tulevaisuudessa
§ Tarvitsemme päätöksen pian. Nykyisissä tiloissa 

toimiminen on taistelua aikaa vastaan ja toiminnan 
kehittäminen ja investoinnit ovat mahdottomia. 



KIITOS!


